

《单词百科:freighter是什么意思?freighter怎么发音?freighter的解释和用法》

英语单词freighter是什么意思?freighter怎么读?freighter怎么发音?简答网为您整理了freighter的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



freighter怎么读

freighter的读音:[' fre ɪ t ə (r)]

freighter的意思

1、n.货船;租船人, 装货人, 货主, 承运人;

freighter的近义词

1、**bottom** n.底部;末端;臀部;尽头;

2、**merchant ship** 商船;

- 3、**merchantman** n.商船, 商人;
- 4、**packet** n.小包;信息包;邮船;大笔款项;
- 5、**transport** n.交通工具;交通运输系统;运输;运输工具;激情;

freighter的双语例句

- 1、The freighter fouled its propeller in fishing nets.

货船的螺旋桨被渔网缠住了。

- 2、The freighter rounded the Cape of Good Hope and sailed into the Atlantic.

货轮绕过好望角,驶入大西洋。

- 3、The freighter carries a few passengers in addition to its cargo.

这艘货船除了货物之外还载有一些乘客。

- 4、The freighter steered out of Santiago Bay that evening.

那天晚上货轮驶出了圣地亚哥湾。

- 5、The freighter carrying pig iron is cleaving through the water.

装着生铁的货船正在破浪前进。

- 6、This freighter can sail for 15 days without docking.

这艘货轮能够不停靠码头连续航行十五天。

- 7、At the age of sixteen, he stowed away on a freighter bound for America.

16岁时他偷偷地乘上了一条开往美洲的货船。

- 8、Under normal circumstances, he would have piloted his freighter into the bay.

在正常情况下, 他会指挥货轮驶入海湾。

- 9、This new freighter is near completion.

这艘新货轮即将完工。

10、The freighter tied up at a small harbor.

货船停泊在一个小港口里.

11、The increase of freighter brings tremendous operating pressure.

货机运力增长给经营带来巨大压力.

12、The freighter was laid aside for repairs.

货船因需修理而未能使用.

13、The crew of that foreign freighter was fully hired on.

那艘外国货船的船员已全部雇齐.

14、The shipyard workers launched the first freighter in 1920.

这个造船厂的工人1920年使第一艘货船下水.

15、The shipyard workers launched the first freighter in 1920.

这个造船厂的工人1920年使第一艘货船下水.

16、The damaged freighter was taken in tow.

那损坏的货轮被拖着走.

17、The freighter was free of the harbour and was destined for Tokyo.

船离开了港口,开往东京.

18、Aboard a stolen spice freighter , Anakin attempted to rush Rotta to Tatooine.

他需要马上得到照料,否则会有发高烧的危险.

以上是简答网为您整理的freighter怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于freighter的用法、

freighter的释义、freighter的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/freighter>